
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 20/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 554/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Καθιέρωση του έτους 1997 ως έτος «Βέροια η 
πιο «καθαρή» πόλη της Ελλάδας», έγκριση 
ανάληψης από το Δήμο καμπάνιας και 
συγκρότηση επιτροπής».  

 
 Σήμερα 29 Οκτωβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 24-10-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
 
         Παρόντες                                        Απόντες          Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης  
4. Κ. Κόλβατζης    
5. Α. Δελαβερίδης     
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης   
8. Κ. Πουλασουχίδης  Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου  Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές   
11. Α. Καραντουμάνης 
12. Λ. Τάκης 
13. Ε. Παναγιωτίδης   
14. Ο. Σιδηρόπουλος 
15. Ε. Σοφιανίδης 
16 Χ. Παπαγεωργίου 
17 Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
18 Β. Τσίλης 
19. Γ. Χιονίδης 
20. Δ. Ζαμάνης   
21. Μ. Αδαλόγλου 
22. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 556/96 
απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Τσίλης.  
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 563/96 
απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Κ. 
Κόλβατζης και Π. Αγαθαγγελίδης. Κατά 
τη συζήτηση 
της υπ’ αριθ. 582/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ.Κόλβατζης.  



 
 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο ο οποίος είπε στο 
συμβούλιο ότι: «Υπάρχει ένα θέμα το οποίο θεωρώ σημαντικό και έχει σχέση με την 
ανάληψη μιας συνολικής καμπάνιας για το 1997 από πλευράς του Δήμου και των Ν. 
Π προκειμένου η Βέροια να καταστεί η πιο καθαρή πόλη της Ελλάδας. 
 Ξεκινήσαμε μία συστηματική προσπάθεια να βελτιώσουμε την υπηρεσία 
καθ/τας στην πόλη. Εγιναν σημαντικά βήματα στην κατεύθυνση αυτή, είμαστε από 
τις ελάχιστες πόλεις στην Ελλάδα α) Που στο κέντρο και τους βασικούς άξονες των 
συνοικιών μαζεύουμε 2 φορές την ημέρα τα σκουπίδια, β) Που παρέχουμε υπηρεσία 
καθ/τας το Σαββατοκύριακο και γ) Που έχουμε ένα ολοκληρωμένο πρόγραμμα όχι 
μόνο πλυσίματος των κάδων αλλά και των δρόμων σε τακτά χρονικά διαστήματα. Η 
προσπάθειά μας αυτή δεν πρέπει ν’ ατονίσει αλλά, ακόμη περισσότερο, να βελτιωθεί. 
Να μπει στόχος από τον συνδυασμό δράσης των υπηρεσιών και την ενεργοποίηση 
των συμπολιτών ώστε η Βέροια να καταστεί η πιο καθαρή πόλη στην Ελλάδα. 
Πολιτισμός δεν είναι να κάνει κάποιος μόνο καλλιτεχνικές εκδηλώσεις. Πολιτισμός 
είναι ένας τρόπος ζωής. Η καθ/τα, η τάξη, το πρόγραμμα αποτελούν στοιχεία που 
καθορίζουν και προσδιορίζουν το πολιτιστικό υπόβαθρο και επίπεδο των κατοίκων 
μιας πόλης. Υπάρχουν μία σειρά από ζητήματα που κάνουν πιο δύσκολη τη δική μας 
περιουσία, κίνηση και ζωή στην πόλη και που δεν εξαρτώνται από το Δήμο. 
 Νομίζω ότι στα πλαίσια αυτής της καμπάνιας να μην περιοριστούμε μόνο 
στην ουσιαστική καθ/τα στην πόλη αλλά πρέπει ν’ αντιμετωπίσουμε προβλήματα σαν 
κι αυτά που έθιξε ο κ. Σοφιανίδης σε διάφορες περιοχές της πόλης. Θα πρέπει ν’ 
αντιμετωπίσουμε την ηχορύπανση και το πρόβλημα των ναρκωτικών. Νομίζω ότι το 
Δ.Σ αλλά και οι φορείς του Δήμου (όπως η ΔΕΥΑΒ για καθαρότερο νερό) πρέπει να 
το προσπαθήσουν. Να συνεργαστούμε με όλες τις υπηρεσίες (Αστυνομία κ.λ.π.) 
ούτως ώστε να διαρθρώσουμε ένα συνολικό πρόγραμμα που θα βάλει στόχο να 
βελτιώσει την ποιότητα ζωής των πολιτών και θα αποτελεί τον κεντρικό στόχο αλλά 
και το κεντρικό σύνθημα και στις φετινές πολιτιστικές εκδηλώσεις που θα κάνει η 
Δ.Ε.Π., το κέντρο Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών και το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 
 Για το λόγο αυτό σας προτείνω να καθιερώσουμε το 1997 σαν το έτος 
«Βέροια η πιο «καθαρή» πόλη της Ελλάδας», εντός εισαγωγικών για να έχει όλες 
αυτές τις παραμέτρους και διαστάσεις. Δεύτερον να συγκροτήσουμε μία 5μελή 
συντονιστική επιτροπή όπου θα μετέχουν όλες οι πτέρυγες του Δ.Σ και η οποία θ’ 
αναλάβει εντός ενός μηνός να κάνει τον σχεδιασμό, τις προτάσεις της και να τις 
φέρει στο Δ.Σ να ψηφιστούν ούτως ώστε να ληφθούν υπόψη αυτές οι προτάσεις κατά 
την ψήφιση του νέου προϋπ/σμού του Δήμου καθώς και από τα δ/κά συμβούλια των 
επιχ/σεων και των Ν. Π του Δήμου που θα κάνουν τους δικούς τους προϋπ/σμούς 
και προγραμματισμούς για το 1997. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει. 
Παπαγεωργίου: Η πρόταση γίνεται κ.Δήμαρχε, τοπικά για τη Βέροια; 
Δήμαρχος: Ναι. 
Παπαγεωργίου: Κρίνεται ότι ήρθε το πλήρωμα του χρόνου για να μπορεί αυτόν τον 
στόχο να τον κάνει και πραγματικότητα; 
Δήμαρχος: Προφανώς, αλλιώς δεν θα έφερνα το θέμα στο Δ.Σ. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Παναγιωτίδης: Πιστεύω ότι κανείς δεν θα θέλει να μη γίνουν αυτά που είπε ο 
Δήμαρχος. Θέλω να κάνω μία παρατήρηση. Επειδή σήμερα έχουμε θέματα και για 
την αύξηση των αναπροσαρμογών, θα ήθελα να γίνει μία άλλη μέρα η πρόταση για 
νάχει και μεγαλύτερο περιοχόμενο. Θέλω να προσθέσω ότι αυτό πρέπει να είναι 
ξεχωριστό θέμα από την καθ/τα και τα οικονομικά της να εξαρτώνται από άλλες 



πηγές, διότι αγκομαχούν οι πολίτες από τα οικον. βάρη που έχουν αυτή τη στιγμή. 
Δέχομαι την πρόταση και την επικροτώ όπως τέθηκε αλλά να έχει ξεχωριστό 
οικονομικό χαρακτήρα. 
Δήμαρχος: Να μη συνδιάζουμε την πρόταση αυτή με οποιαδήποτε οικονομική πηγή 
για να ζητούμε και άλλες πηγές χρηματοδότησης. Η επιτροπή θα έχει α) να σχεδιάσει 
με φαντασία μία καμπάνια β) να κάνει προτάσεις στις επιχ/σεις πολιτισμού, στη 
ΔΕΥΑΒ και στην υπηρεσία καθ/τας γ) να κάνει επαφές με τις άλλες δημόσιες 
υπηρεσίες (Πρόνοια, Αστυνομία κ.λ.π.) για να βάλει τους άξονες και τις απαιτήσεις 
που έχει η πόλη. Εάν σε κάποιους σχεδιασμούς χρειάζονται ορισμένα κονδύλια αυτά 
θα τα εισηγηθεί, ενόψει του προϋπ/σμού, στο Δ.Σ για να ψηφιστούν. Ο λόγος που 
ήρθε σήμερα το θέμα είναι επειδή αύριο-μεθαύριο και την Παρασκευή το Κ.Π.Π. σε 
συνεργασία με ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ και Δ.Ε.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α θ’ αρχίσουν να προβληματίζονται 
για τον σχεδιασμό των πολιτιστικών εκδηλώσεων διότι το ΥΠ.ΠΟ. μας έβαλε 
χρονικά όρια να απαντήσουμε για το τι σχεδιάζουμε για την ερχόμενη χρονιά και για 
θέματα χρηματοδοτήσεων αλλά και εντάξεις σε φεστιβάλ. Αυτός ήταν ο λόγος που 
ήρθε σήμερα. 
 Προτείνω να συμμετέχουν ένας από την πλευρά του κ.Παναγιωτίδη, θα 
προτιμούσα να είναι ο ίδιος. Ενας από πλευράς του κ.Χιονίδη. Απαραίτητο να 
μετέχει ο κ.Ποτουρίδης-υπεύθυνος αντιδήμαρχος για την καθ/τα. Ενας ακόμη 
σύμβουλος από την πλευρά της συμπολίτευσης και νομίζω ότι δικαιούμαι να 
προεδρεύω εγώ αυτής της επιτροπής. 
Χιονίδης: Προτείνω τον κ.Αδαλόγλου. 
Παναγιωτίδης: Προτείνω τον κ.Σοφιανίδη. 
Δήμαρχος: Αν υπάρχει διάθεση ας είναι κάποιος από το προεδρείο, από την ομάδα 
μας. Ο πρόεδρος ή ο αντιπρόεδρος του Δ.Σ. Οποιος θέλει. Θέλετε εσείς κ.Τάκη; 
Τάκης: Δέχομαι. 
Πρόεδρος: Συμφωνούμε για την κήρυξη του έτους 1997 ως έτος με τον τίτλο 
«Βέροια η πιο «καθαρή» πόλη της Ελλάδας»; 
Σιδηρόπουλος: Διαφωνώ. Θεωρώ ουτοπία ότι η Βέροια μπορεί να γίνει. Δαφωνώ ως 
προς την ονομασία, τον χαρακτηρισμό. 
Πρόεδρος: Δεν μας το είπατε στις τοποθετήσεις αυτό. Τώρα το λέτε στη διαδικασία 
της ψηφοφορίας; Δεν δικαιούστε να το λέτε. 
Σιδηρόπουλος: Εγώ διαφωνώ.  
Πρόεδρος: Να εκφραστείτε δια της ψήφου σας. 
 Συμφωνείτε να καθιερωθεί το έτος 1997 σαν το έτος  «Βέροια η πιο 
«καθαρή» πόλη της Ελλάδας»; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Α.Δελαβερίδης, Θ.Τέτος, 
Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, Π.Καρασαββίδου, Κ.Γκαβαϊσές, 
Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, Ε.Παναγιωτίδης, Ε.Σοφιανίδης, Χ.Παπαγεωργίου, 
Φ.Γαλανούδη-Τσανάκα, Γ. Χιονίδης, Δ. Ζαμάνης,  Μ.Αδαλόγλου. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο κ. Ο.Σιδηρόπουλος. 
Πρόεδρος: Ποιοί συμφωνούν με τη συγκρότηση της επιτροπής όπως την πρότεινε ο 
Δήμαρχος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Α.Δελαβερίδης, Θ.Τέτος, 
Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, Π.Καρασαββίδου, Κ.Γκαβαϊσές, 
Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, Ε.Παναγιωτίδης, Ε.Σοφιανίδης, Χ.Παπαγεωργίου, 
Φ.Γαλανούδη-Τσανάκα, Γ. Χιονίδης, Δ. Ζαμάνης,  Μ.Αδαλόγλου. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο κ. Ο.Σιδηρόπουλος. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου. 



2. - Το γεγονός ότι ο Δήμος μας ξεκίνησε ήδη μία συστηματική προσπάθεια 
προκειμένου να βελτιωθεί η υπηρεσία καθ/τας. 
3. - Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4. - Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την καθιέρωση του έτους 1997 ως έτος «Βέροια η πιο «καθαρή» 
πόλη της Ελλάδας». 
 Γ) Εγκρίνει την ανάληψη από το Δήμο, τις επιχειρήσεις και τα Νομικά 
πρόσωπα μιας συνολικής καμπάνιας για το έτος 1997 προκειμένου η Βέροια να 
καταστεί η πιο «καθαρή» πόλη της χώρας. 
 Δ) Συγκροτεί πενταμελή συντονιστική επιτροπή, που θ’ αποτελείται από τους: 
1. Δήμαρχο Βέροιας, ως πρόεδρο. 
2. Μενέλαο Ποτουρίδη αντιδήμαρχο καθ/τας, δημ. σύμβουλο. 
3. Λεωνίδα Τάκη, δημ. σύμβουλο. 
4. Εμμανουήλ Σοφιανίδη, δημ. σύμβουλο. 
5. Μιχαήλ Αδαλόγλου, δημ. σύμβουλο, 
προκειμένου να εισηγηθεί στο συμβούλιο τον σχεδιασμό για την επίτευξη του 
παραπάνω στόχου. 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 554 / 1996 
.....................................................................................................................................
.. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
                                  
Ι. Κουρουζίδης           Ε. Παναγιωτίδης 
Μ. Ποτουρίδης           Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Κόλβατζης             Ε. Σοφιανίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
 

Α. Δελαβερίδης          Χ. Παπαγεωργίου 
Θ. Τέτος                      Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα         
Ε. Λελεκάκης             Β. Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης     Γ. Χιονίδης 
Π. Καρασαββίδου      Δ. Ζαμάνης 
Κ. Γκαβαϊσές              Μ. Αδαλόγλου 
Α. Καραντουμάνης     Π. Αγαθαγγελίδης 
Λ. Τάκης 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  14 - 11 - 1996 
        Ο Δήμαρχος  

 
 
 
 



     ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


